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Wijkschouw  Hamburgerrak ’t Want 27 september 2018 
 
Aanwezig    
Wijkraad   
Gemeente   
Accolade   
Diverse bewoners van de wijk. 
 

De Gemeente geeft aan dat de status van de dorpsschouwen is om met name te kijken naar de 

onderhoudsklachten in het openbare gebied en bij de woningen van de woningstichting. 

Onderwerpen die voor de langere termijn (plannen) zijn zullen op een andere wijze ingediend 

moeten worden. Bij voorkeur vanuit een wijkvisie, waarbij prioriteiten ten aanzien van de realisering 

worden meegenomen. 

Onderwerp/ 
plaats 

Melding Actie door Status controle okt 
2019 

Galjoen Er komen stoeptegels omhoog. Oorzaak: 
wortels van een boom 

Gemeente Situatie niet verbeterd 

De steeg tussen 
Piebengastrjitte 
en Galjoen 
 

De steeg loopt scheef en is aan het einde 
erg smal (heeft deels met geplaatste 
schuttingen te maken) en er staat veel 
onkruid. Waarschijnlijk hoort de steeg bij 
de huurwoningen (dit wordt nagekeken) en 
hierbij zijn alle bewoners verantwoordelijk 
voor het bestrijden van onkruid dat hier 
groeit. 

Accolade/ 
bewoners 

Hoeveelheid onkruid is 
minder. 
Het blijft wel een te 
smalle drie tegel steeg 
 

Het plein achter 
de Galjoen 
 

Er staat veel onkruid op het plein en af en 
toe wordt er afval gedumpt. ’s Avonds is 
het hier erg donker.  
De gemeente zal een 
kadastrale kaart aan de 
wijkraad sturen, met alle 
gemeentelijke 
eigendommen.  Het 
advies is, om vanuit de 
wijk ideeën aan te dragen 
voor dit pleintje en op te nemen in de 
wijkvisie. 

Wijkraad 
  

Onkruid wordt af en 
toe door gemeente 
verwijderd. 
 
De wijkraad heeft nog 
niet geïnventariseerd  

Grofvuil 
Piebengastraat 
 

Er is grofvuil gedumpt, moet geruimd 
worden 
  

Gemeente Is verwijderd. 
 
Maar er ligt regelmatig 
weer grof vuil 

Lantaarnpaal 
nabij Schoener 27 

Het evt. snoeien van de boom zodra deze 
voor de lantaarnpaal komt. 

Gemeente Situatie niet verbeterd 
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Onderwerp/ 
plaats 

Melding Actie door Status controle okt 
2019 

Perkjes bij de 
Schoener (nabij 4 
en 6) en Klipper 
nabij 66 

Een aantal perkjes zijn 
beplant en bij een 
aantal is de beplanting 
verdwenen/ dood 
gegaan.  
Dat zorgt ervoor dat 
het een soort 
hondentoilet is 
geworden. In de lege 
perkjes komt nieuwe onderbeplanting. 

Gemeente Situatie niet verbeterd 

Prins 
Bernhardlaan 

Er is niet voldoende plaats voor 
afvalcontainers. De wens vanuit de 
wijkraad is om speciale plaatsen aan te 
wijzen met een speciale “afvaltegel”. De 
Wijkraad zal inventariseren bij bewoners 
waar zij dit willen hebben en koppelt dit 
terug aan de gemeente. 

Wijkraad Nog niet 
geïnventariseerd 

Speeltuintje 
Bernhardlaan/ 
Piebengastrjitte 

Bij regen wordt het heel erg nat en er 
wordt tussen de toestellen niet gemaaid. 
Gemeente laat weten dat er een inspectie 
is geweest bij alle speeltuinen binnen de 
gemeente. Hier wordt een rapport van 
gemaakt (veilig of niet veilig), daarna 
worden de speeltuinen aangepakt. De 
wijken dorpen worden in dit traject 
betrokken. 

 

Gemeente Er wordt inmiddels 
tussen de toestellen 
gemaaid en de 
ondergrond is van 
nieuwe houtsnippers 
voorzien 
 
Eind oktober 2019 
staat een gesprek met 
de gemeente gepland 
betreffende 
speelvoorzieningen in 
de wijk 

Prins 
Bernhardlaan 

Verzoek om de 
hondenpoepbakken 
meer te verspreiden. De 
wijkraad zal aangeven 
waar ze moeten komen. 

Wijkraad De gewenste verdeling 
is bij de gemeente 
aangeboden. 
 
Wachten op 
terugkoppeling. 

Nabij het 
voetbalveldje 

Staat erg veel onkruid achter de woningen, 
dit dienen bewoners zelf te bestrijden.  

 

Accolade/ 
bewoners 

Situatie niet verbeterd 
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Onderwerp/ 
plaats 

Melding Actie door Status controle okt 
2019 

Het kruispunt bij 
de Klipper 

Volgens de wijkraad is dit een gevaarlijk 
punt omdat er geen belijning is. Het 
verzoek om hier iets aan te doen is in een 
eerder stadium al afgewezen.  

Status 
onbekend 

Status onbekend 

Achterkant Hulk/ 
Ankerplak 

Is verzakt en een erg natte boel bij regen. 
Er wordt uitgezocht wie de eigenaar is 
(kadastrale kaart). Er staat ook een erg 
hoge heg, maar hier wordt niets aan 
gedaan omdat het de veiligheid niet in 
gevaar brengt.  
NB de paden zijn in eigendom van 
Accolade, het veld is van de gemeente 

Gemeente Situatie niet verbeterd 

Fietspad de Hulk 
richting 
supermarkt 

De wijkraad wil graag dat het fietspad 
wordt doorgetrokken. Dhr. Meenderink zal 
dit intern doorgeven, maar belooft hierin 
niets. 

Gemeente Status onbekend 

Duiker bij slootje Het stilstaande water stinkt zomers enorm. 
Een duiker zou een oplossing kunnen zijn. 
Gemeente zal dit onderzoeken. 

Gemeente 
 

Status onbekend 
 

Snoeiafval op 
diverse plaatsen 
binnen de wijk 

Soms gooien mensen hun snoeiafval neer 
zonder het aan te melden voor de 
takkenroute. Dan wordt het niet 
opgehaald. Dhr. Meenderink geeft als tip 
om dan de telefoon te pakken of via de 
Omrin app. en het aan te melden bij de 
Omrin, ook al is het niet van jezelf, maar op 
deze manier wordt het in ieder geval 
opgeruimd. Verzoek is om dit ook als 
wijkraad te promoten.                                               

Bewoners 
 

Wijkraad informeert 
bewoners 
voortdurend middels 
de Parlevinker over de 
spelregels hiervan 

Voetbalveldje Graag een hondenpoepbak plaatsen, de 
wijkraad geeft door waar deze moet 
komen 

Wijkraad Is meegenomen in het 
voorstel: betere 
verdeling 
hondenpoepbakken 
 
Wachten op 
terugkoppeling. 

Tjotter/ Gaffelaar Nieuwe armaturen zijn niet geverfd, dit 
geeft een slordig straatbeeld. Waarom is 
dat zo? 

Gemeente Zijn nog niet geverfd 
 

Pleintje achter de 
Barkentijn 
 

Is sterk verwaarloosd. De eigenaar van het 
pleintje is Accolade. De wijkraad zal ideeën 
voor het pleintje aandragen. 

Wijkraad Is nog niet 
geïnventariseerd 
 

 Wensen wijkraad   

  Naast het bos langs de weg richting 
Dongjum een wandelpad. Dit moet 
opgenomen worden in de wijkvisie. 
Waarschijnlijk is dit geen gemeentegrond. 

Wijkraad Is nog steeds een 
wens 
 

 

Algemene informatie: 
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Onderhoud wegen en paden. Geregeld komt ter sprake om bepaalde verharde wegen of paden te 

onderhouden. De wijze waarop de gemeente nu werkt is als volgt: jaarlijks wordt in de hele 

gemeente de wegen en paden geschouwd/bekeken. Dit volgens de landelijke technische richtlijnen. 

Uit deze schouw rolt een lijst met aan te pakken verhardingen. Op basis van het beschikbare geld 

wordt vervolgens een streep getrokken wat wel en wat niet wordt uitgevoerd in dat jaar. 

Afgeronde zaken: 

Onderwerp/ 
plaats 

Melding Actie door Status controle okt 
2019 

Prins 
Bernhardlaan 

Er is een stuk van de straat verzakt en staat 
er veel onkruid.  Volgens dhr. Meenderink 
valt het mee, maar hij zal het doorgeven. 
Herstraten wordt dan afgewogen in het 
brede kader van onderhoudswerken.  

 

Gemeente Is inmiddels her 
bestraat 

Prins 
Bernhardlaan 

Het is voor rollator/ 
rolstoel en 
kinderwagen lastig 
om de stoep op te 
komen omdat hier 
geen invalide 
opgangen zijn. 

Gemeente Er zijn vanaf de 
Froonackerflat tot aan 
de Dongjumervaart 
opgangen gemaakt 
 

Prins 
Bernhardlaan 
 

Bij nummer 10 zijn straatstenen verzakt, 
waardoor er water en modder bij de put 
blijft staan.  

Gemeente 
 

Is inmiddels her 
bestraat 
 

Prins Clausstraat 
 

Bestrating bij nummer 8 is verzakt Gemeente Is inmiddels her 
bestraat 

Nabij Prins 
Clausstraat 
nummer 18 

Ligt puin in het gras, wordt opgehaald. 
 

Gemeente Is opgeruimd 

Steegje nabij 
Barkentijn 

Hier is puin gedumpt Gemeente 
 

Is opgeruimd 
 

School aan het 
Galjoen 

De wijkraad wil graag af en toe de school 
gebruiken in de avonduren voor een 
vergadering/ bijeenkomst. Gemeente zal 
navraag doen.  

Gemeente De wijkraad heeft 
toestemming om 
gebruik te maken van 
De optimist 

 


